
Jeg købte en startpakke for 2½ år siden og har ikke røget en cigaret siden. Mit helbred blev, som 

alle andre dampere beskriver, genvundet ret hurtigt. Jeg fik min smags og lugtesans tilbage, og 

konditionen er ligeledes genvundet. Derfor er jeg også bekymret for sidestillingen af damp med røg 

i lovforslaget. For jeg er nu at betragte som "ikke-ryger". jeg bryder mig ikke om lugten af røg eller 

at være i nærheden af folk der ryger. Loven om røgfrie miljøer siger at: Formålet med loven er at 

udbrede røgfri miljøer med henblik på at forebygge sundhedsskadelige effekter af passiv rygning og 

forebygge, at nogen ufrivilligt kan udsættes for passiv rygning. 

Det er det i gør med denne lov. I udsætter mig for passiv rygning uden videnskabeligt grundlag. 

Damp skal reguleres som det det er: DAMP. og IKKE som røg.  
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